

Application Details / 申请细则

The List of Application Documents / 申请材料清单

1. Financial Guarantee/财产证明-
<https://msoe.app.box.com/s/hb8wzped5pi5ey4lqjuvqack2am54vij>
2. Signature Sheet/签名单-- <https://community.msoe.edu/docs/DOC-5697>
3. Official High School Transcripts/ 高中成绩单
4. Official TOFEL or IELTS score card/托福或者或者雅思成绩, ETS 代码 1476
 - a. TOEFL 82/IELTS 6.5
5. Copy of valid passport /未过期护照复印件

Optional documents/ 额外材料 (可选择)

1. SAT or ACT score sheet/ SAT 或者 ACT 正式成绩单
2. AP score sheet /AP 成绩单
 - a. AP credits transfer/AP 学分转换
<http://www.msoe.edu/admissions/undergraduate/advanced-placement-credit/>.
3. Personal Statement/ 个人陈述

Transcripts Details / 需要提供的成绩单要求细则

- Original secondary school records / 高中正式成绩单
 - **People's Republic of China (excluding Hong Kong)/中国大陆地区(香港除外)**
 - Senior high school transcript (Chinese & English)/高中成绩单(中英文对照)
 - Chinese university entrance examination (if taken) /中国高考成绩(如果有)
 - Online verification—students shall provide pin & password as well as Chinese ID copy. /网上实名制分数查询.学生需要提供准考证号,密码以及中国身份证扫描件
 - **For students who are taking international tracks:/ 国际高中**
 - High school transcripts/高中成绩单
 - A-level certificate (if taken)/ A level 证书
 - IGCSE certificate (if taken)/ IGCSE 成绩单
 - IB certificate (if taken)/ IB 证书 (如果有). IB credits transfer/IB 学分转换
<http://www.msoe.edu/admissions/undergraduate/ib-credit/>



Undergraduate: International Student Scholarships

Higher Education can be very expensive. Therefore, MSOE is pleased to offer scholarships to international students who enroll in any of the MSOE undergraduate degree programs. These scholarships are merit based, which means that we primarily look at an applicant's academic high school performance and any standardized test score cards (IELTS/TOEFL, ACT/SAT) that are submitted along with the application.

高等教育学费是非常昂贵的。所以，密尔沃基工程学院很乐意为每一位入读我们学校本科项目的学生提供国际学生奖学金。这是一个以学生各方面素质为主要考量依据的优秀学生奖学金，包括学生的高中成绩以及各类标准化考试成绩（雅思/托福，ACT/SAT）。所有成绩需要与申请单一并提交。

The MSOE International Student Scholarship consists of a \$10,000 - \$14,000 per year award. This scholarship stays in affect throughout the course of a student's undergraduate studies at MSOE, up to 6 years, as long as the student is enrolled full time and making satisfactory academic progress. Applicants are automatically considered for the international student scholarship upon the submission of a completed application along with all of the required supporting documents.

我校每年都会定时向学生提供 1 万美金至 1 万四千美金不等的奖学金。只要学生能够满足全职学生的条件并且取得良好的成绩，奖学金将每年颁发给学生，最长为连续六年时间。申请学生在提交并完成相应的申请流程后会自动被列入奖学金考虑范围。

In addition to the standard scholarship offering, for the 2016-2017 academic year, MSOE is also offering:

除了标准奖学金以外，我校同时在 2016-2017 学年提供国际学生两个半奖名额



2 International Scholarships for Exceptional Achievement (1/2 Tuition Scholarships)



Each of these awards is a half tuition scholarship that would be applied towards the study of any MSOE undergraduate degree program. To be eligible for one of these two scholarships, applicants should:

半奖适用于我校本科阶段所有专业. 为了满足申请这个奖学金的条件, 学生需要:

1. Demonstrate Outstanding Academic Ability in High School based on grades and any projects one was involved with or recognitions one received/ 高中阶段学习成绩优异, 并且参与了任何项目或者获得奖项
2. Submit an ACT/SAT score card/ SAT/ACT 正式成绩单
3. Submit a letter of recommendation/ 推荐信
4. Submit a personal essay including how an MSOE degree would benefit you and how you would benefit the MSOE community / 提交一篇个人称述, 内容包括学校可以如何帮助你获得成功, 学校又如何能在你获得成功的同时得到益处.

If you have any questions about any of these international scholarships, please contact us at 如果有你任何疑问, 可以发邮件到这个邮箱:

international@msoe.edu

Additional non-MSOE scholarship information may be found by following these links:

如果你想得到更多除密尔沃基工程学院奖学金以外的奖学金信息, 可以浏览以下网页

- MSOE Blog: [Money Mondays](#)
- www.internationalscholarships.com